To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES Date: 02-03-2022 01:34:19 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة التاريخ: 02-03-2022 PM 01:34:19
MIDDLE EAST COMPLEX FOR ENG. ELECTRONICS & HEAVY INDUSTRIES announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة مجمع الشرق الاوسط للصناعات الهندسية والالكترونية والثقيلة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 02-03-2022	تاريخ الحدث الجوهري: 02-03-2022
Material changes in the Company's long and short term obligations and any Liens upon its assets	التغيرات الهامة على الالتزامات المترتبة على الشركة سواء كانت قصيرة الأجل أو طويلة الأجل وأي حجوزات على موجوداتها.
of the restructuring programe, Please note that the company, with the full support of the Kuwaiti main investor, has paid the fourth installment of the dues of the Income and Sales Tax Department, t amounting to (1,866.677) dinars, in implementation of what was previously agreed upon with the concerned official parties, thus it has paid 80% of the total amount due The company is currently executing the rest of the decisions of the General Assembly by capitalizing the debts of those who wish of the company's creditors.	إستكمالا لبرنامج إعادة الهيكله ؛ يرجى العام ان الشركه وبدعم كامل من المستثمر الرئيسي الكويتي ؛ قد قامت بتسديد الدفعه الرابعة من مستحقات دائرة ضريبة الدخل والمبيعات والبالغه (1.866.677) دينار وذلك تنفيذا لما تم الاتفاق عليه مسبقاً مع الأطراف الرسميه المعنيه ؛ وبذلك تكون قد سددت (80%) من اجمالي المبلغ المستحق على الشركه ؛ وتقوم حاليا بتنفيذ باقي القرارات الهيئه العامة برسملة ديون من يرغب من دائني الشركة .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Diaaeldeen Ibrahim Ahmad Ameen	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Diaaeldeen Ibrahim Ahmad Ameen